
Pravá tvář start-upu 
 
,,Hodně z nás má nějaké podnikatelské záměry, nápady, sny nebo vizi, jak jednou něco 
dokáže. Ale realita je taková, že ve většině případů to skončí vždy jen u myšlenky. Je to 
pochopitelné. Podnikání není lehké a vyžaduje spoustu času, snahy a odříkání. Navíc vás 
hodně lidí bude chtít odradit, že jste student a nemáte dost peněz, zkušeností nebo znalostí, 
jak vůbec podnikat” 
 
O čem budeme mluvit? 

● Příběh studentů, jak zakládali startup. 
● Jak lze snížit náklady na podnikání na minimum? 
● Jak funguje startup scéna? 

 
V úterý 16.4. v 17 hodin v učebně A318 na Fakultě informatiky. 
 
,,Tímto workshopem vás nechceme demotivovat. Naopak. Chceme všem ukázat, že je 
všechno možné.” ☺ 
 
 
Informace o nás: 
 
Patrik Zaoral 
Jsem 22letý student Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně. Přes rok jsem strávil v USA, kde mě 
s kolegou také napadl podnikatelský záměr na sdílenou jízdu elektro koloběžek. S tímto 
start-upem jsem startoval v září roku 2018 a do současné doby na něm pracuji.  
 
Pavel Pospíšil 
Čerstvý, 19letý, student Fakulty informatiky Masarykovy univerzity. Zhruba rok se věnuji 
start-up projektům a k projektu Eagle jsem se dostal na konci loňského roku. Nejvíce mě 
zajímají technologické inovace ve spojení s šetření životního prostředí a společenským 
významem. 
 
Vojtěch Hradský 
Jsem 19letý student gymnázia a zakladatel projektu ZAO, který se zabývá zlepšením školství 
ve sférách, které dostávají tolik prostoru. Snažíme se o sdílení zkušeností z podnikání, 
finanční gramotnosti a především o motivování svého okolí a sebezdokonalování. Výstupem 
vzdělávání v různých sférách je rozšířená možnost volby. 
 
 
 


